
RADA GMINY Ustronie M o /
Wpłynęło tinio JO2&
Hr_____________

(podpis)

Imię i nazwisko zgłaszającego - Marek Leciaho 
Funkcja/ stanowisko -  Radny Gminy Ustronie Morskie

WÓJT GMINY l|ośćzal 
USTRONIA MORSKIEGO 
za pośrednictwem 
Przewodniczącego
Rady Gminy w  Ustroniu Morskim

Wpłynę)
N r . . . . j

Ustronie Morskie, dnia 3

Treść interpelacji/zapytania i uzasadnienie*:
„ 4. Inwestycja ma na celu poprawę bezpieczeństwa i warunków ruchu. Skorzystają na niej mieszkańcy 
gminy, turyści i kierowcy. Przebudowywana droga jest w fatalnym stanie. Nie ma chodnika i pobocza, a jest 
to droga prowadząc np. do dworca kolejowego, z której szczególnie w sezonie letnim korzystają setki 
turystów. Z  tej drogi, drodze do szkoły korzystają najmłodsi mieszkańcy gminy, których przecież nie 
możemy narażać na niebezpieczeństwo i czekać aż dojdzie do tragedii. ”

Pani Wójt, powyższą odpowiedź udzieliła Pani dla portalu „Miasto Kołobrzeg" w związku z wycinką 
drzew wzdłuż ulicy Ku Słońcu obok dworca PKP, zatem proszę o informację:
-  czy w ogóle, a jeżeli już, to z jakich środków transportu korzystają dzieci z  tego rejonu będący 
uczniami Szkoły Podstawowej w Ustroniu Morskim,
-  czy Urząd posiada dane o ilości uczniów gminy korzystających z transporu kolejowego do Koszalina 
i Kołobrzegu,
-  co Pani zrobiła w kierunku polepszenia dojazdu uczniów i mieszkańców Ustronia Morskiego do szkół 
i zakładów pracy w Koszalinie, środkami transportu samochodowego z przystanków funkcjonujących w 
Ustroniu Morskim, powtarzam z przystanków i czy takie połączenia są w' godzinnach rannych?

Poza tym ja k  należy interpretować pojęcie „nie możemy narażać na niebezpieczeństwo i czekać aż 
dojdzie do tragedii", czyli co, na tej konkretnej drodze Pani nie może, a na innych ju ż  tak? Przypominam 
Pani, że w dniu 29 czerwca 2023 roku po wcześniejszych rozmowach z mieszkańcami Ustronia Morskiego 
podczas dyżuru Radnego Radnego złożyłem na Pani ręce notatkę z tego spotkania fl.dz.6152), oczekując w 
sprawie zdecydowanych działań (  przyp. „chodzi" o parkowanie wzdłuż ul. Woj. Polskiego i Marynarki 
Wojennej- obok przystanek komunikacji transportu publicznego). Do chwili obecnej cisza, zarówno z Pani 
strony jak  i Przewodniczącego Rady Gminy, innymi słowy, zgodnie z retoryką - nie ma tam 
niebiezpieczeństwa i nie będzie tam tragedii, więc tematem się nie zajmujemy?

Ponadto z międzynarodowej drogi pieszo-rowerowej RIO corocznie korzysta około 250 tyś. 
kierujących rowerami, danych o pieszych brak. Zakończenie tej drogi, na wysokości posesji nr 1 przy ul. 
Marynarki Wojennej w Ustroniu Morskim jest największą chałą, jaką można było zastosować w 
rozwiązaniach komunikacyjnych. Pomimo ciągłych apelacji z mojej strony o podjęcie tego tematu, nic w 
sprawie się nie dzieje (przyp. nie trzeba wycinać drzew), więc kolejny raz Panią pytam - jakie kryteria 
muszą zostać spełnione, żeby uznała Pani, że miejsce to jest bardzo niebezpieczne? Czy zapewni Pani 
uczestników ruchu drogowego, że nie dojdzie tam do tragedii, bo po niej, to tematem zajmnie się, ale organ 
ju ż  do tego powołany?
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